
Zápis ze zasedání výboru pro kulturu a vzhled obce 

konaného dne 18.1.2023 od 20:00 do 21:30 

 

Přítomni: Zdeněk Zachař, Martin Suchánek, Jana Šteffelová 

Předseda výboru Zdeněk Zachař shrnul poslední setkání, zhodnotili jsme proběhlé akce v Herinku 

konané koncem uplynulého roku a také jsme si připomněli dílčí výsledek posledního setkání výboru. 

Jedná se o vánoční osvětlení na lampách podél příjezdové cesty k obecnímu úřadu a přímo u obecního 

úřadu. Pro příští rok bychom rádi zajistili více takových vánočních ozdob na více místech v obci.  

Jednou z priorit výboru při posledním setkání a také tohoto setkání bylo prosadit rekonstrukci zvoničky 

a křížku v ulici Radějovická. Tyto stavby jsou součástí historie obce a budeme doufat, že i díky naší 

iniciativě proběhne rekonstrukce co nejdříve. Tuto problematiku, bude na základě podaného podnětu 

předsedy komise, řešit zastupitelstvo obce dne 24.1.2023.  

Výbor již naposledy projednával nutnost opravy multifunkčního hřiště. Nyní jsme si dali za úkol 

shromáždit hlavní závady hřiště, které v některých částech není bezpečné pro hraní našich dětí. 

Multifunkční hřiště potřebuje pravidelnou údržbu, protože se na něm téměř denně pohybují naše děti. 

Na hřišti také chybí sítě, které jsou nedílnou součástí dobře zavedeného a fungujícího hřiště. Jsou velice 

potrhané, je potřeba je vyměnit.  

Dále byl probrán také chystaný projekt pumptrackového hřiště a opět jsme zmínili potřebu starat se 

řádně a včas o nástěnky a tím informovat občany i touto cestou o dění v obci. Ne každý obyvatel obce 

používá pouze své auto k pohybu po obci a mimo obec, je stále velmi mnoho obyvatel, kteří používají 

autobus či se po obci pohybují pěšky. Ti s velikou pravděpodobností budou číst nástěnky v obci i na 

autobusové zastávce. I těmto plochám je potřeba se věnovat a udržovat je aktuální.  

Diskuse se dále vedla o těchto nadcházejících událostech s těmito závěry: 

1. Při posledním setkání výboru se řešila proběhlá výsadba stromků, z nichž se některé stromky 

neuchytily a je potřeba je znovu vysadit. Dále je dohodnuto v nejbližší době projít další možná 

místa výsadby v obci a to přímo se zástupci organizace, která výsadbu provádí. Určí se další 

místa pro novou výsadbu stromů. Na starosti to má členka výboru Jana Štefflová. 

2. Výbor přišel s návrhem pravidelného setkávání příznivců volnočasové zábavy a sportu, a to 

konkrétně při pravidelných nedělních volejbalových setkáních. Volejbal pro zájemce, by se 

konal každých 14 dní, vždy v neděli a to ve večerních hodinách. Věříme, že jde o rekreační 

aktivitu, které se mohou účastnit jak muži, tak ženy, bez rozdílu věku. Detaily budou sděleny 

v periodiku či jinou formou tak, aby to všichni obyvatelé věděli v předstihu před prvním 

setkáním. Projekt této akce má na starosti člen výboru Martin Suchánek. 

3. Dále jsme si potvrdili novou a doufejme, že pravidelnou akci a to orientační běh pro jednotlivce 

a rodiny, který se bude konat 25.3.2023. Jednali jsme o možné propagaci akce formou 

prezentace v periodikum obce a také formou roznosu letáků do každé schránky v obci. 

Organizaci této akce má na starosti člen výboru Martin Suchánek. 

4. Již nyní je možné se přihlásit, jako každý rok, do celostátní akce UKLIĎME ČESKO, přihlášku 

vyřídíme, a tak jako každý rok se této akce budeme jako obec ve spolupráci s SK Herink a SDH 

Herink účastnit. Termín akce je 15.4.2023. Vyřizuje členka výboru Jana Štefflová.  

5. 30.4.2023 se bude v obci konat pálení čarodějnic a to s velikou pravděpodobností opět na 

návsi obce. Po pálení čarodějnic minulého roku se objevily hlasy, že by bylo vhodnější zvolit 

lepší místo, kde můžeme udělat vyšší a větší hranici pro čarodějnici, ale bohužel takové místo 

v obci již není. Neexistuje prostranství, kde by se mohl s ohledem na maximální zajištění 



bezpečí udělat vyšší a větší oheň. Jediné takové místo je za rybníkem směrem na Radějovice, 

na poli, bohužel na tomto místě, to ale není vhodné s ohledem na komfort setkání více lidí a 

zajištění pohoštění. Ve výboru je patronem této akce předseda komise a místostarosta SDH 

Herink Zdeněk Zachař. 

6. 17.6.2023 se budou konat oslavy 120 let založení Sboru dobrovolných hasičů Herink a 

současně se bude konat den dětí. Podrobnosti a konkrétní kroky k zajištění této akce budou 

upřesněny při dalším setkání výboru. Prozatím jsme projednávali jaké atrakce a aktivity by 

mohly být součástí akce a jak zajistit souběh obou akcí tak, aby si vzájemně nepřekážely a 

probíhaly ve vzájemném souladu po celý den. Na postupu a organizaci akce bude dohlížet za 

pomoci všech členů komise předseda komise Zdeněk Zachař ve spolupráci se zástupci SDH 

Herink a obce. 

7. Posledním bodem byl návrh předsedy komise o uspořádání podzimního hasičského plesu SDH 

Herink. Ples by se uskutečnil v sousední obci Modletice. Termín akce není určen. Případné další 

podrobnosti o této akci budou součástí dalšího setkání výboru. 

 

         v Herinku, dne 21.1.2023          Zapsal 

  Martin Suchánek 

 

 


